
Írásbeli kérdés
országgyű lési képviselő

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Az ízesített tej nem tej? ”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban váxjuk .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az iskolákban és közintézményekben előszeretettel fogyasztanak tejtermékeket, amelyek így

részesülnek bizonyos támogatásokban . A rendszer kiválóan működik, hiszen magyar termel ők
termékeit kapják a közalkalmazottak a munkahelyükön, de ami még fontosabb a fejlődésben

lévő gyermekek az iskolákban . A tej- és tejtermékek az egészséges életmód támogatása

érdekében elengedhetetlen, hiszen fontos ásványokat és vitaminokat tartalmaznak . De

ugyanilyen fontos elemeket tartalmaznak az ízesített tej kategóriába tartozó termékek is, ső t a

gyermekek körében a legtöbb esetben ezek a termékek még népszer űbbek is. Gondoljunk csak

a kakaóra vagy a vaníliás tejre. Mivel ugyanolyan ásványi anyagokat és vitaminokat e

termékek is tartalmaznak, a fejlődő szervezetbe juttatásuk egyszerűbb, és a gyermekek

számára nagyobb élménnyel járó lenne, így lenne realitása a támogatások e termékekre való
kiterjesztésének.

Kérdezzük T. Miniszter Urat! Tervezi-e a Kormány, hogy az ízesített tejtermékek
némileg nagyobb támogatásban részesüljenek, annak érdekében, hogy a gyermekek az

iskolákban és a közintézményekben könnyebben • juthassanak hozzá e
termékkategóriákhoz is ?

Várjuk érdemi válaszát !

Budapest, 2014. szeptember 25 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik

Vágó Sebestyén
Jobbik
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